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MVDr. Hrdlík: 

Odpadové koše, za minulého vedenia nastal taký bum, začali sa odpadové koše ohradzovať, 

čipové karty, nejak sa to nedotiahlo do konca. Chcel by som vyjadrenie, či budeme 

pokračovať v tomto alebo nebudeme pokračovať. 
 

Ing. Kolesár: 

Uzamknutie kontajnerov, zo skúseností, ktoré sú z minulosti konštrukcia tých klietok tak, ako 

boli zhotovené v roku 2010 sa neosvedčila, pretože je pomerne labilná a ak boli niektoré tie 

konštrukcie uzamknuté, veľmi jednoduchých spôsobom je ich možné  otvoriť. Uvažujeme nad 

iným spôsobom uzatvorenia zberných nádob na odpad ale potrebujeme tam ešte chvíľu na 

technické doriešenie uzamknutia kontajnera, nie do klietky. Potom, akoby bol prototyp 

odskúšaný, či sa osvedčí alebo nie až potom by to bolo nasadené. V tejto záležitosti sa koná. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


